
THE PROVINCIAL PARKS ACT
(C.C.S.M. c. P20)

**Provincial Parks Designation Regulation,
amendment**

Regulation 118/2007
Registered September 11, 2007

Manitoba Regulation 37/97 amended

1 The Provincial Parks Designation Regulation, Manitoba Regulation 37/97, is amended by this regulation.

2(1) The Schedule is amended by replacing the entries "Beaudry Provincial Park" and "Nopiming Provincial Park" with the entries in the Schedule to this regulation.

2(2) The Schedule is amended in the entry "Hecla/Grindstone Provincial Park"

(a) in the column entitled "DESCRIPTION" by striking out "Plan 19816" and substituting "Plan 19816A"; and

(b) in the column entitled "LAND USE CATEGORY" by striking out "Plan 19816A" wherever it occurs and substituting "Plan 19817A".

2(3) The Schedule is amended in the entry "Sasagiu Rapids Provincial Park" in the column entitled "DESCRIPTION" by striking out "Sections 24 and 25" and substituting "Sections 10 and 15".

LOI SUR LES PARCS PROVINCIAUX
(c. P20 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
désignation des parcs provinciaux**

Règlement 118/2007
Date d'enregistrement : le 11 septembre 2007

Modification du R.M. 37/97

1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation des parcs provinciaux, R.M. 37/97.

2(1) L'annexe est modifiée par substitution, aux entrées « Parc provincial Beaudry » et « Parc provincial Nopiming », des entrées figurant à l'annexe du présent règlement.

2(2) L'entrée « Parc provincial d'Hecla / Grindstone » figurant à l'annexe est modifiée :

a) dans la colonne intitulée « Description », par substitution, à « plan n° 19816 », de « plan n° 19816A »;

b) dans la colonne intitulée « Catégorie d'utilisation des terres », par substitution, à « plan n° 19816A », à chaque occurrence, de « plan n° 19817A ».

2(3) L'entrée « Parc provincial des rapides Sasagiu » figurant à l'annexe est modifiée, dans la colonne intitulée « Description », par substitution, à « sections non loties 24 et 25 », de « sections non loties 10 et 15 ».

SCHEDULE

NAME OF PARK	DESCRIPTION	CLASSIFICATION	LAND USE CATEGORY
<p>Beaudry Provincial Park</p>	<p>All those portions of the Parishes of St. François Xavier and Headingley shown on Plan 20376.</p>	<p>Natural park</p>	<p>Backcountry: [all those lands within Area(s) designated B shown on Plan 20377]</p> <p>Resource Management: [all those lands within Area(s) designated RM shown on Plan 20377]</p> <p>Recreational Development: [all those lands within Area(s) designated RD shown on Plan 20377]</p> <p>Access: [all those lands within Area(s) designated A shown on Plan 20377]</p>
<p>Nopiming Provincial Park</p>	<p>All those portions of Townships 15 to 17, Ranges 14 to 17 E.P.M. and Unsurveyed Townships 18 to 23, Ranges 13 to 17 E.P.M. shown on Plan 19819.</p>	<p>Natural park</p>	<p>Backcountry: [all those lands within Area(s) designated B shown on Plan 20374]</p> <p>Resource Management: [all those lands within Area(s) designated RM shown on Plan 20374]</p> <p>Access: [all those lands within Area(s) designated A shown on Plan 20374]</p>

ANNEXE

Nom du parc	Description	Classification	Catégorie d'utilisation des terres
<p>Parc provincial Beaudry</p>	<p>La partie des paroisses de Saint-François-Xavier et de Headingley indiquée sur le plan n° 20376</p>	<p>Parc naturel</p>	<p>Terres reculées : les terres comprises dans les zones désignées B et indiquées sur le plan n° 20377</p> <p>Terres destinées à la gestion des ressources : les terres comprises dans les zones désignées RM et indiquées sur le plan n° 20377</p> <p>Terres destinées au développement des loisirs : les terres comprises dans les zones désignées RD et indiquées sur le plan n° 20377</p> <p>Terres d'accès : les terres comprises dans les zones désignées A et indiquées sur le plan n° 20377</p>
<p>Parc provincial Nopiming</p>	<p>La partie des townships 15 à 17, rangs 14 à 17 E.M.P., et des townships non arpentés 18 à 23, rangs 13 à 17 E.M.P., indiquée sur le plan n° 19819</p>	<p>Parc naturel</p>	<p>Terres reculées : les terres comprises dans les zones désignées B et indiquées sur le plan n° 20374</p> <p>Terres destinées à la gestion des ressources : les terres comprises dans les zones désignées RM et indiquées sur le plan n° 20374</p> <p>Terres d'accès : les terres comprises dans les zones désignées A et indiquées sur le plan n° 20374</p>